
3 BEDROOM + FAMILY LIVING AREA  3 غرف + غرفة معيشة العائلة

The information printed in Al Zahia brochure and floor plans does not constitute a contract, part of a contract or a warranty. The areas shown  
are approximate. All the information is for illustrative and aesthetic purpose only and may be changed without prior notice.

 المعلومات المطبوعة في كتيب الزاهية ومخططات الطوابق لا تمثل عقداً أو جزءاً من أي عقد أو ضمان. المساحات الموضحة تقريبية. 
كما أن المعلومات الواردة هي للتوضيح أو لأغراض جمالية فقط ويجوز تغييرها دون إخطار مسبق.

Town House – Modern تاون هاوس - طراز حديث



TOWN HOUSE – MODERN تاون هاوس - طراز حديث
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Town House Plus – Traditional تاون هاوس بلاس - طراز تقليدي

4 BEDROOM 4 غرف  

The information printed in Al Zahia brochure and floor plans does not constitute a contract, part of a contract or a warranty. The areas shown  
are approximate. All the information is for illustrative and aesthetic purpose only and may be changed without prior notice.

 المعلومات المطبوعة في كتيب الزاهية ومخططات الطوابق لا تمثل عقداً أو جزءاً من أي عقد أو ضمان. المساحات الموضحة تقريبية. 
كما أن المعلومات الواردة هي للتوضيح أو لأغراض جمالية فقط ويجوز تغييرها دون إخطار مسبق.
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TOWN HOUSE PLUS – TRADITIONAL تاون هاوس بلاس - طراز تقليدي


